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Ymse

Anne Sjøvold ber administrasjonen undersøke om det skal fremjast forslag til vedtak i klagesaker.

Klagenemnda påpeikar at skulen bør gje tidleg og tydeleg informasjon, og at studentane må sikra seg at dei 

har fått med seg alt som er vesentleg for eksamen eller prøve.


